
STYREMØTEREFERAT  
Møtedato:  18.03.2024 

Tilstede: Sverre Hennum, Birger Steen, Per Ivar Gundersen, Ole Ivar 
Bergan, Vidar Gustavsen,Christina W. Schie, Leontine Zakariassen og 
Kenneth Johansen 

  
Ikke tilstede:  Rune Briskodden, 

Referent: Ole Ivar Bergan  
  

  Nye Saker dette møtet    

Saksnr    Ansvar/frist  

  
  
 

  
  
  
  
  
  
  
  
  
 

 
 
 
 
 
 
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

Leder åpner møtet med å ønske nye styremedlemmer 
velkommen og alle presenterer seg 
 
Gjennomgang av instrukser. 
 
Oppsummering forrige referat:  
Referat godkjent 
 
 
Fordeling av oppgaver til nye styremedlemmer: 
Kontakt Sporprøvekomiteen: Kenneth 
Kontakt dressur: Ole Ivar/ mulig bytte senere 
Premieansvarlig: Ole Ivar/ mulig bytte senere 
Kontakt til jaktprøvekomiteen: Vidar 
 

Årshjul er laget- Har hatt en gjennomgang, ble veldig  
bra.  
 
Dressurkurs: Er i rute,13 påmeldte hunder nå. 
 

Aktiviteter utenfor komiteene:  
Årsmøtet er avholdt 
  
Fra Komiteene:  
Utstillingskomitteen;  
Dommer unghundfremvisningen: Tore Reistad 
Dommer Vårutstillingen: Per Harald Sivesind 
 
Valhallkomiteen ( utstilling ) 
Heidi Sageng – leder utstilling. Prøver å få med seg 
Leontine Zakariassen og Turid Kornerud 
 
Jaktprøvekomiteen;  
Skal ha møte innen kort tid 
  
Sporptøvekomiteen;  
Prøvene er åpnet 
Even Andre Holmen er ny leder. 

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
 
  
  
  
  
  
  
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Børre K Johansen nytt medlem 
  
 
RS:  
Sakspapirene til RS blir distribuert til styret så snart de 
kommer og at dette vil bli gått gjennom på neste møte 
 
Hjasen: 
 
Ferdigstilles så raskt som mulig etter påske. 
Er sendt til styre for korrekturlesing 20.03.24 
 
Haraball: 
 
Premier og Ch.Skjold er i orden. 
Diplomer må ferdigstilles – ikke klart ennå ( Rune ? ) 
Maten ordner Birger. 
Per Ivar står for innkjøp av div. 
De fleste i styret møtes fredag kveld på festlokalet for å 
klargjøre. 
Sverre er dukansvarlig 
Kun 13 påmeldte pr. nå, vil bli påminnelser på FB 
fremover, men fint om alle i styret minner sine bekjente 
om å melde seg på. 
  
EVT:  
Haster med å få på plass nye personer til Valhall 
jaktprøvekomite. 
 
Ble ikke noe samarbeid med KJFF om jegerprøve, men vi 
får mulighet til å stille opp å fremsnakke hobbyen vår. 
 
Vestfold og Buskerud dreverring har et ønske om å ha 
klubbmesterskap med BHK når vi har 
småhundprøva/klubbmesterskap. De tar kontakt med 
Vidar. 
 
 Neste styremøtet er planlagt 16/4 

  
  
  
  

  

  
 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

 


